
 

 

 

  

 

 

 

Interpellation till hälso- och sjukvårdsnämndens 

ordförande Roland Gustbée (M) angående doulor i 

Kronoberg 
 
Doula är det grekiska ordet för hjälpkvinna och att anlita en sådan vid förlossning har 

de senaste åren blivit vanligare i storstäderna. Det kan vara både till en avgift som 

den enskilda kvinnan betalar för tjänsten men det kan även vara ett helt ideellt 

uppdrag. Doulorna behöver inte vara personer som är vårdutbildade. I Södertälje 

inom Region Stockholm har man även en modell där doulorna även kan används 

som tolkar. Eftersom detta är ett fenomen som börjar bli allt mer vanligt och 

uppmärksammats i media har jag några frågor på temat: 
  

 Hur många doulor är verksamma i Kronoberg? 

 Hur påverkas och uppfattar Region Kronobergs verksamhet förekomsten av 

doulor? 

 Har antalet hemfödslar ökat i Kronoberg de senaste åren och har 

förekomsten av doulor påverkat den utvecklingen? 

 Vilka risker ser du med att förekomsten av doulor? 

 

Henrietta Serrate (S) 

2:e vice ordförande i regionstyrelsen 

 


